

聖徒交通 Announcements

- 1、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.

- 2、本週五晚間將在西區會所舉行特別福音聚會，歡迎弟兄姊妹邀約親友一同參加。

A special gospel meeting will be held this Friday night at San Gabriel church. Please pray for the meeting and invite friends to attend.

週五晚間 Friday Night (6:45 Dinner; 7:30 Meeting)

地點 Location: 聖迦谷基督徒聚會西區會所 CASGV(west)
8141 Hellman Ave., Rosemead, CA 91770

週六上午 Saturday Morning (9:30 Meeting) 追求聚會

地點 Location: 聖迦谷基督徒聚會東區會所 CASGV(East)
196 W. Hold Ave., Pomona CA 91768

- 3、基督見證使團二〇〇六年夏令會，將於七月一日（週六）晚間至七月四日（週二）中午在 Redland 大學舉行。這次特會的主題是「新約中最大的啓示」，分別由史伯誠弟兄和吳爾尼 Earnest Waldvogel 弟兄擔任特會信息的講員。請弟兄姊妹預備心並分別時間報名參加這次特會，相信主會大大將祝福傾倒下來。

"The Greatest Revelation of the New Testament" is the theme of our Summer Conference from Saturday evening, July 1st, to Tuesday afternoon, July 4th, at Redland University. Our speakers are Brother Newman Sze and Brother Earnest Waldvogel. We cordially invite you to register early and join us in the conference to receive the great blessings from the Lord.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

10:00a.m. 擘餅聚會

福音班

10:45a.m. 信息聚會

兒童主日學

Sunday Worship

Breaking of Bread

Gospel Class

Message Meeting

Sunday School

週二禱告聚會

7:30p.m. 敬拜及代禱

Tuesday Prayer Meeting

Worship and Pray

週五讀經聚會

7:30p.m. 聚會

Friday Bible Study Meeting

Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768

Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 979-4261

Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼睛、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。

"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. " (These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.)"

二〇〇六年六月四日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：錢弘 (#581) 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：冷晶

主題：耶和華的使者(一)

瑪 2:1 眾祭司阿、這誠命是傳給你們的。

瑪 2:2 萬軍之耶和華說、你們若不聽從、也不放在心上、將榮耀歸與我的名、我就使咒詛臨到你們、使你們的福分、變為咒詛。因你們不把誠命放在心上、我已經咒詛你們了。

瑪 2:3 我必斥責你們的種子、又把你們犧牲的糞、抹在你們的臉上。你們要與糞一同除掉。

瑪 2:4 你們就知道我傳這誠命給你們、使我與利未所立的約、可以常存。這是萬軍之耶和華說的。

瑪 2:5 我曾與他立生命和平安的約。我將這兩樣賜給他、使他存敬畏的心、他就敬畏我、懼怕我的名。

瑪 2:6 真實的律法在他口中、他嘴裏沒有不義的話。他以平安和正直與我同行、使多人回頭離開罪孽。

瑪 2:7 祭司的嘴裏、當存知識、人也當由他口中尋求律法、因為他是萬軍之耶和華的使者。

傳 5:6 不可任你的口使肉體犯罪。也不可任祭司〔原文作使者〕面前說是錯許了。為何使 神因你的聲音發怒、敗壞你手所作的呢。

彼前 2:9 惟有你們是被揀選的族類、是有君尊的祭司、是聖潔的國度、是屬 神的子民、要叫你們宣揚那召你們出黑暗入奇妙光明者的美德。

啓 1:6 又使我們成為國民、作他父 神的祭司。但願榮耀權能歸給他、直到永永遠遠。阿們。

June 4, 2006

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Joseph Chien
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Joseph Chien Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang Announcer: Jing Leng

Sermon: THE MESSENGER OF THE LORD (1)

Mal 2:1-7

- 1 "And now this admonition is for you, O priests.
- 2 If you do not listen, and if you do not set your heart to honor my name," says the LORD Almighty, "I will send a curse upon you, and I will curse your blessings. Yes, I have already cursed them, because you have not set your heart to honor me.
- 3 "Because of you I will rebuke your descendants; I will spread on your faces the offal from your festival sacrifices, and you will be carried off with it.
- 4 And you will know that I have sent you this admonition so that my covenant with Levi may continue," says the LORD Almighty.
- 5 "My covenant was with him, a covenant of life and peace, and I gave them to him; this called for reverence and he revered me and stood in awe of my name.
- 6 True instruction was in his mouth and nothing false was found on his lips. He walked with me in peace and uprightness, and turned many from sin.
- 7 "For the lips of a priest ought to preserve knowledge, and from his mouth men should seek instruction--because he is the messenger of the LORD Almighty.

Ecc 5:6 Do not let your mouth lead you into sin. And do not protest to the (((temple))) messenger, "My vow was a mistake." Why should God be angry at what you say and destroy the work of your hands?

1Pe 2:9 But you are a chosen people, a royal priesthood, a holy nation, a people belonging to God, that you may declare the praises of him who called you out of darkness into his wonderful light.

Rev 1:6 and has made us to be a kingdom and priests to serve his God and Father--to him be glory and power for ever and ever! Amen.